

Lotte Köhler Prize for Psychoanalytic Developmental, Cultural and Social Psychology

AWARD CEREMONY

The Lotte Köhler Prize 2023 will be awarded for the second time on
June 20, 2024 (4.00 p.m. CET)
at the SFI in Frankfurt am Main
(Myliusstraße 20, 60323 Frankfurt a.M., Hörsaal of the SFI/ first floor).

The prize in the main category will be awarded to
Prof. Dr. Amy Allen
(Pennsylvania State University, USA).

In the junior category, the prize will be awarded to
Dr. Yuri di Liberto
(Graduate of the University of Palermo, Italy).

The prize is funded and organized by the *Hans Kilian and Lotte Köhler Centre for Social and Cultural Psychology and Historical Anthropology (KKC)* in Bochum and the *Sigmund Freud Institute – Research Institute for Psychoanalysis and its Applications (SFI)* in Frankfurt am Main.

The number of participants is limited, so please register by email until June 14, 2024: Veranstaltungen@sfi.eu
The participation is free of charge. The event is bilingual.

If you have any questions, please contact:
Sonja Helfmann | 069 971204-148 | [Sigmund-Freud-Institut/Frankfurt am Main](mailto:Sonja.Helfmann@sfi.eu)

Lotte Köhler-Preis für psychoanalytische Entwicklungs-, Kultur- und Sozialpsychologie

PREISVERLEIHUNG

Der Lotte Köhler-Preis 2023 wird am
20. Juni 2024 (16.00 Uhr CET)
zum zweiten Mal am SFI in Frankfurt am Main verliehen
(Myliusstraße 20, 60323 Frankfurt a.M., Hörsaal des SFI/1. Etage).

Der Lotte Köhler-Preis geht in der Hauptkategorie an
Prof. Dr. Amy Allen
(Pennsylvania State University, USA).

In der Nachwuchskategorie geht der Preis an
Dr. Yuri di Liberto
(Absolvent der Universität Palermo, Italien).

Ausschreibung und Preisvergabe erfolgen in einer Kooperation des *Hans Kilian und Lotte Köhler-Centrums für sozial- und kulturwissenschaftliche Psychologie und historische Anthropologie (KKC)* in Bochum mit dem *Sigmund-Freud-Institut (SFI) – Forschungsinstitut für Psychoanalyse und ihre Anwendungen* in Frankfurt am Main.

Da die Teilnehmer:innenzahl begrenzt ist, bitten wir um Anmeldung bis zum 14. Juni an: Veranstaltungen@sfi.eu
Die Teilnahme ist kostenlos. Die Veranstaltung ist zweisprachig.

Bei Fragen wenden Sie sich bitte an:
Sonja Helfmann | 069 971204-148 | [Sigmund-Freud-Institut/Frankfurt am Main](mailto:Sonja.Helfmann@sfi.eu)